
SAMENWERKINGSVERBANDEN mrt 2018
(vast agendapunt, informatief, commissie RVB)
CRVB 03 april 2018, agendapunt 08.

Burgemeester Heiliegers
(geen mededelingen ontvangen)
Veiligheid [VRK <Algemeen Bestuur en BestuursCommissie Openbare 
Veiligheid> + Politie + Driehoek]

MRA [Metropool Regio Amsterdam - Algemeen bestuurlijk]
 .

Schiphol [waaronder: Omgevingsraad Schiphol en de Bestuurlijke Regie 
(BRS)] (ORS = zie mededelingen weth. Graal)

BIO/Burgemeesterskring [Bestuurlijke informeel overleg]

Aandeelhoudersvergadering Meerlanden

Wethouder Graal
GBKZ 
(overleg gepland in juli 2018 en december 2018)

Om de uittredingskosten te kunnen bepalen zijn offertes gevraagd bij K+V, BMC en 
Ernst & Young. Besloten is om met K+V in zee te gaan. Het conceptrapport is 
beschikbaar gesteld en besproken in de stuurgroep herindeling.  Vaststelling van het 
rapport wordt in april 2018 verwacht.

AVA Polanenpark 
(overleg gepland in april 2018 en okt/nov 2018)
Het overleg staat gepland op 11 april 2018.

Meerlanden (bestuurlijk)
Bestuurlijk overleg zal samen met Haarlemmermeer worden gepland.

Door de aandeelhouders is er al geruime tijd behoefte aan transparantie van kosten. 
Dit heeft ertoe geleid dat in 2017 een onderzoek is ingesteld naar de mogelijkheden 
van uniforme tarieven voor de afvalinzamelingstaken. De resultaten en voorstel voor 
invoering zijn in maart 2018 in een AvA besproken. 

PFO Natuur en Milieu



Overleg moet nog worden ingepland, zal mogelijk samen met Haarlemmermeer 
plaats vinden.

PFO Verkeer en Vervoer Zuid-Kennemerland
(overleg gepland in maart, juni en november 2018)

Binnen Zuid-Kennemerland is mobiliteit een belangrijk aandachtspunt. Binnen de 
omgevingsvisie van de provincie is Mobiliteit een van de aandachtspunten. Uit de 
inventarisatie gesprekken van de provincie wordt over een driedeling in gebieden 
gesproken:

- Hoogstedelijk: te weinig ruimte; opgave is aandacht voor fiets en parkeren;
- Band van Amsterdam: vervoerskundig knooppunt; aandacht voor alle vormen 

van vervoer;
-  Buitengebied: relatie tussen de kernen; aandachtspunt is betaalbaarheid OV.

Na afronding van de omgevingsvisie wordt de Agenda Mobiliteit verder 
geconcretiseerd.

PFO Waterketen
(Overleg gepland in maart en september 2018)
 Het volgend overleg is medio september 2018 gepland.
 
ORS
In het najaar 2018 dienen er bewonersverkiezingen te worden georganiseerd omdat 
per 1-1-2019 de zittingstermijn van 4 jaar eindigt. Door Bewonersvertegenwoordigers 
zijn enkele verbetervoorstellen gedaan.

De Schiphol Group heeft een presentatie gegeven over de gebruiksprognose 2017.  
Het doel is om informatie te verschaffen over de mate waarin de gerealiseerde 
milieueffecten verschillen van de gebruiksprognose 2017. Verschillen treden altijd op 
omdat wordt uitgegaan van gemiddelde weersomstandigheden.  Uit deze evaluatie 
zijn de volgende hoofdconclusies naar boven gekomen:

- Zowel in de evaluatie van de gebruiksprognose 2016 en 2017 is 
geconstateerd dat er verschillen zijn in de vlootsamenstelling en bestemming 
van startend verkeer. Een verbeterpunt voor de gebruiksprognose 2019 is om 
de verkeersprognose waar mogelijk aan te scherpen op deze punten;

- In de evaluatie van de gebruiksprognose 2016 is geconstateerd dat Groot 
Onderhoud van de banen een behoorlijk effect heeft op het baangebruik. In de 
gebruiksprognose 2018 is een inschatting gemaakt van het geplande 
onderhoud op het baangebruik.

- Een aandachtspunt voor de gebruiksprognose is het aandeel van met name 
de politiehelikopter in de geluidsbelasting.

- Een verbeterpunt voor de gebruiksprognose 2019 is het invoeren van het 
Europese geluidsmodel (Doc29).

De BAS-jaarrapportage stond op de agenda maar is i.v.m. tijdsgebrek niet besproken 
en verschoven naar de volgende vergadering.



Door leden van het delegatieoverleg is een QuickScan uitgevoerd naar de gevolgen 
van het nachtelijk baanonderhoud op het baangebruik en als gevolg daarvan de 
ervaren hinder en de duur.  
Op basis van de resultaten kan worden geconcludeerd dat het nachtonderhoud op 
de Kaagbaan en Buitenveldertbaan leidt tot minder ernstig gehinderde en slaap 
verstoorden. Het uitvoeren van onderhoud in de nacht aan de Polderbaan leidt tot 
meer ernstig gehinderde en slaap verstoorden. Voor de Aalsmeerbaan en de 
Zwanenburgbaan leiden de resultaten niet tot een duidelijke voorkeur voor nachtelijk 
onderhoud ten opzichte van de huidige situatie.
De werkgroep concludeert dat de positieve effecten momenteel onvoldoende winst 
opleveren om verder onderzoek te doen naar de mogelijke consequenties en de 
haalbaarheid van onderhoud in de nacht. 

PFO Rijnland (samen met Haarlemmermeer)
De insteek van het projectteam van Rijnland is om eind 2018 een aannemer te 
hebben gevonden die de daadwerkelijke uitvoering van de inpassing en de 
vergroting van de doorstroomopening en de restauratie van het sluizencomplex 
medio 2019 ter hand neemt.
In het overleg is door H&S het standpunt verwoord dat het bestuur nog steeds 
uitgaat van het advies van de monumentencommissie inzake de doorstroomopening. 
Verder is er onduidelijkheid over de stand van zaken en is open communicatie een 
must. 

Wethouder Van Haeften
Portefeuillehoudersoverleg GR Onderwijs/Vroegtijdige School Verlaters
Niet bijeen geweest

STOPOZ
Niet bijeen geweest

Portefeuillehoudersoverleg Wonen (RAP)
Heeft niet plaatsgevonden

Portefeuillehoudersoverleg RO
Heeft niet plaatsgevonden

REO
De provincie hecht veel waarde aan de regionale economische overleggen. Het is 
een goed instrument om de economische samenwerking in de verschillende regio’s 
te bevorderen en een belangrijk platform om kennis uit te wisselen. De regionale 
economische overleggen, zo ook de REO Z-K, lopen goed en de provincie heeft de 
wens om deze regionale overleggen voortaan meer bij de regio te beleggen. De 



provincie stopt nu met haar structurele deelname (en daarmee het voorzitterschap) 
maar mocht de agenda daar om vragen, dan sluit ik graag aan als u dat wenst.

Bestuurlijk Overleg Arbeidsmarkt
Overleg heeft niet plaatsgevonden

Portefeuillehoudersoverleg Sociaal Domein
De rapportages over het doelgroepenvervoer laten zien dat de prestaties verbeteren. 
Er zit een stijgende lijn in, daarnaast richt men zich op de verbetering van de 
klachtenprocedure en Connexxion werkt aan de verdere verbetering van het 
systeem.
• De stuurgroep doelgroepenvervoer wordt gevraagd in beeld te brengen wanneer 
het besluit over leerlingenvervoer genomen moet worden:  moet dat in mei of kan dat 
ook later (september/oktober) en wat zijn dan daarvan de consequenties.
• Het PFO kan zich vinden in het voorstel geen verrekening toe te passen op de 
verschillen in de uitvoeringskosten 2017en stemt in met de gehanteerde 
verdeelsleutel en de definitieve kosten per gemeenten over 2017.
Beschermd wonen
Er zijn signalen dat burgers met een licht verstandelijke beperking (LVB) tussen het 
wal en het schip vallen: zij komen niet in aanmerking voor een Wlz indicatie, maar zij 
redden het ook niet zelfstandig thuis. Uit onderzoek bleek dat er een specifieke 
beschermende woonvorm nodig is en daarom hebben gemeenten vanaf  2016 extra 
structureel budget ontvangen (toegevoegd aan het wmo budget, € 60,4 miljoen) om 
deze burgers de zorg en ondersteuning te geven die zij nodig hebben. 
In onze regio is er apart onderzoek uitgevoerd waaruit de conclusie is getrokken dat 
het in onze regio gaat om een kleine groep van ongeveer 10 mensen. Uit nader 
onderzoek bij de zorgaanbieders beschermd wonen blijkt dat de groep zorgvragers 
die te maken heeft met LVB problematiek (of waarvan er een vermoeden bestaat) 
echter groter is, ongeveer 30 personen. Ook bij een deel van de cliënten die zich 
aanmelden bij de maatschappelijke opvang is het vermoeden dat er sprake is van 
LVB problematiek (schattingen lopen uiteen van 9% tot 30%). Om die reden is de 
Brede Centrale Toegang gestart met een pilot om te screen of er mogelijk sprake is 
van een licht verstandelijke beperking. 

Voorstel is om de huidige werkwijze om burgers met LVB problematiek die tussen wal 
en het schip vallen voort te zetten; de toegang loopt via centrumgemeente Haarlem 
en de kosten voor de opvang in een beschermd wonen setting worden vooralsnog uit 
het regionale budget BW gefinancierd. De instroom van de doelgroep LVB wordt 
daarnaast gemonitord zodat bij krapte in het regionale budget de regiogemeenten 
alsnog gevraagd kunnen worden om hun lokale middelen aan te spreken.
Tot slot wordt voorgesteld te onderzoeken of we kunnen komen tot een gezamenlijke, 
regionale investeringsagenda voor het vroegtijdig signaleren van  LVB problematiek 
(preventie) en het nemen  van de juiste maatregelen.

GR Paswerk

Pfo IASZ
Uittreding Haarlemmerliede en Spaarnwoude uit GR Paswerk



 Het procesvoorstel voor de uittreding van Haarlemmerliede en Spaarnwoude 
wordt door de wethouders goed ontvangen.

 Voor de procesbegeleiding wordt eerst aan Haarlem gevraagd of ze iemand in 
gedachten hebben.

 Wethouder van Haeften noemt Twijnstra Gudde (Sharon Blair) als mogelijk 
bureau voor de procesbegeleiding, mocht Haarlem niemand op het oog 
hebben.

 Wethouder van Haeften noemt als aandachtspunt het vervolgonderzoek naar 
het Participatiebedrijf. Wat zijn de gevolgen van een Participatiebedrijf voor de 
GR en de uittreding van Haarlemmerliede?

Resultaten collectieve ziektekostenverzekering
 Bij iedere gemeente is het aantal gebruikers van de collectieve 

ziektekostenverzekering toegenomen.
 Het aantal afnemers van de -financieel meer gunstige- verzekering van Univé 

is gestegen en van Zilveren Kruis gedaald.
 Desondanks zijn er nog veel gebruikers van Zilveren Kruis.

Bestuurlijk overleg Volksgezondheid
Overleg heeft niet plaatsgevonden

Stivas
Niet bijeen geweest.

Bestuurdersplatform NZKG
Niet bijeen geweest.

MRA RO Zuid Kennemerland
Namens de MRA Regiegroep zijn de MRA jaarrekening 2017, inclusief 
bestedingsvoorstel, en de globale MRA begroting 2019 conform de afspraken in het 
MRA Convenant aangeboden aan de 36 MRA partners (griffies en 
bestuurssecretariaten). Naast de informele zienswijze (eigenlijk nota van wensen en 
opvattingen) op de MRA stukken is een bijlage opgesteld met een meer inhoudelijke 
verantwoording van de voortgang van de MRA Agenda, toegespitst op de situatie in 
Zuid-Kennemerland. Op 13 april zal de MRA Regiegroep de stukken vaststellen 
gebaseerd op de inbreng van de 36 MRA partners. Het gaat hier om een inbreng van 
Colleges al dan niet na consultatie van de raden/staten. 
De actualisatie van de MRA Agenda is inmiddels begonnen, eerst met een 
inventariserende ronde langs de zittende Colleges, voor ons 13 maart a.s. Daarna 
volgt een ronde langs stakeholders en experts. In de nieuwe bestuursperiode zal een 
tweede ronde langs de deelregio’s volgen en behandeling van de voortgang in MRA 
Platforms. In het MRA Congres zal een 60% versie gepresenteerd worden. Daarna 
volgt de afronding met aanvullende acties (opnieuw vanuit deelregio’s) en vaststelling 
wordt voorzien voor februari 2019.
In februari hebben de MRA portefeuillehoudersoverleggen (Bouwen en Wonen, 
Duurzaamheid en Landschap)  en de MRA platforms (Economie, Ruimte en 
Mobiliteit) plaatsgevonden. In PHO Bouwen en Wonen vooral aandacht voor de 
Versnelling van de Woningbouw, die op schema ligt, maar ons nog wel voor 
uitdagingen stelt de komende jaren en de uitvoering van het jaarprogramma Bouwen 



en Wonen met de oplevering van het WIMRA. In PHO Duurzaamheid aandacht voor 
de twee programma’s circulaire economie (programma vastgesteld en 
intentieverklaring circulaire inkoop aangekondigd) en energietransitie (ondertekening 
intentieverklaring gasvrij bouwen en aandacht voor smart grids aanpak)
In PHO Landschap aandacht voor actieprogramma 2.0 en investeringsprogramma in 
Landschapsfonds. In platform Economie o.a. aandacht voor spreiding internationaal 
talent, de koers van de Economic Board, regionaal beleid vakantieverhuur en 
Mediapark Hilversum. In platform Ruimte o.a. aandacht voor actie 1.1, de relaties 
van woningbouw met de andere domeinen als bereikbaarheid, duurzaamheid, 
klimaat, economie, bevolkingsprognoses etc…) en het waarderingsmodel. Het plan 
van aanpak klimaatadaptatie is vastgesteld en de voortgang van Omgevingsvisie NH 
werd gepresenteerd met daags erna de bestuurlijke werkconferentie in de 
Philharmonie. De verslagen van de platforms worden gepubliceerd op 
www.metropoolregioamsterdam.nl
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